
     
預留參展預算，利用餐飲零售的協同優勢助您業務增長！

Reserve Your Budget to Exhibit and Leverage the Combined Strengths
of F&B and Retail to Empower Your Business!

 
香港餐飲展（RBHK）將於2025年9月2-4日隆重回歸香港會議展覽中心！展會全新
升級，與亞洲零售論壇暨博覽會（RACE）同場舉行，加強香港兩大經濟支柱 —
餐飲與零售業之間的聯動，創造強勁協同效應，為參展商提高更多曝光機會！早鳥

優惠將於2024年12月31日結束，抓緊機會，以優惠價格預訂最佳展位！

Restaurant, Bar & Café Hong Kong (RBHK) will return to HKCEC from 2-4
September 2025, featuring an enhanced exhibition and co-located with the Retail
Asia Forum & Expo (RACE) ! This upgraded event will foster strong synergies
between Hong Kong's two economic pillars—F&B and retail—providing exhibitors
with increased exposure opportunities! Please note that the Early Bird Rates will
expire after 31st December 2024. Don't miss the chance to secure the best
stand at special rates!
 

 
見證我們的成果

Witness Our Success  

In our last edition, we created a phenomenal platform for exhibitors and buyers to
connect.
在往屆展會，我們為參展商和買家打造了一個非凡的交流平台，讓他們建立聯繫。

 

 

 

想要了解更多展會亮點？立即點擊下載展會
銷售手冊！

Would you like to learn more about show
highlights? Click here to download the sales
brochure!

 
RBHK 2025將呈現食品原料、葡萄酒、烈酒以至餐飲服務及設備等豐富展品，更
舉辦精彩活動，提供大量營商、聯繫及交流切磋的機會。

RBHK 2025 will showcase a diverse range of products and solutions, including
food ingredients, wines and spirits, equipment, and technologies. You can also
look forward to an exciting programme of events and activities, offering ample
opportunities for business networking and the exchange of ideas.
 

 

 
2025年展位選項

2025 Exhibiting Packages  

     

 
光地展位

Space Only

早鳥優惠

475 美元/平方米
(18平方米起)

Early-Bird Rate
US$475/m² (min. 18m²)

標準展位

Walk-on Package

早鳥優惠

525 美元/平方米
(9平方米起)

Early-Bird Rate
US$525/m² (min. 9m²)

特級展位

Premium Package

早鳥優惠

555 美元/平方米
(18平方米起)

Early-Bird Rate
US$555/m² (min. 18m²)

 

 

 

         
Organiser:   Informa Markets   Discover more:

         

 

17/F, China Resources Building,
26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong

+852 3709 4981

exhibit@rbhk-ga.com

 

www.RBHK-GA.com
 
 
Follow us:

           RBHKGA
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